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Debrecen foghíjas jövőképe 
 
Rezümé: 
Debrecen fejlesztésének üteme lenyűgöző. A tervek és a befektetett pénz nagysága egy regionális 
központ kialakulását sejteti. A projektek megtérülése az általuk elősegített gazdasági növekedésben 
lesz mérhető, és a központi szerep egyértelmű elnyerésével igazolt. Ha Debrecen európai szintű 
projektekért versenyez, akkor ezt a versenyt komolyan kell vennie. Jól működő infrastruktúrát és 
szerethető identitást kínál megannyi város terjeszkedni akaró cégeknek és azok jól élni akaró al-
kalmazottainak. Az erős identitás erős kötődést hozhat, és persze sok turistát, a befektetések gyors 
megtérülését. Ehhez azonban jól felépített rendszer szükséges, megalapozott vízió, melynek nyo-
mait nehezen lehet a mostani fejlesztésekben tetten érni. 

Van-e a városnak megalapozott víziója fizikai tereinek jövőjét illetően? Miként építi be Debre-
cen saját kulturális és fizikai adottságait és tradícióit egy kifelé is egyértelműen értelmezhető iden-
titás kifejlesztésébe? Hogy áll ez összhangban a helyiek által áhított Debrecen képpel, egyáltalán, 
kik és hogyan fogják használni a város tereit? 


